
 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 16 juni 2020 

 

In januari stelde Westland Verstandig al een vraag over het zogenaamde “muziekpad” 
langs de Lee in De Lier. De suggestie werd gedaan om onderlangs een fietspad aan te 

leggen. Hierop is nooit een inhoudelijke reactie gekomen. De halfzachte verharding is er 

inmiddels gekomen, evenals een bord wat aangeeft dat het pad bovenlangs een officieel 

voetpad is, terwijl dat pad eerder geen status had.  

 

Het gevolg is dat door fietsers gebruik gemaakt wordt van een alternatieve route 

onderlangs die zich inmiddels gevormd heeft doordat fietsers gebruik maken van het 

betreffende pad. Er is wel degelijk behoefte aan dat pad. Is de wethouder bereid om dat 

pad aan te leggen? 
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